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dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének
Helyben

Érkezett~ 2004 DEC 2 0.

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 .§. alapján kérdést kívánok feltenni Németh Imre Miniszter Úrnak, melyre
ülésen kívül, írásban várom Miniszter úr válaszát. A kérdés címe : „Mivel segíti az
agrártárca az uborkatermelőket?, szövege az alábbi :

Tisztelt Miniszter Úr!

Köztudott, hogy a háztáji földeket használók és az alacsony jövedelemmel rendelkezők
előszeretettel foglalkoznak uborkatermeléssel a Rábaközben . Az ebből származó jövedelem
azonban már egyre alacsonyabb, pedig a minőségi követelményeknek messzemenőkig
megfelelnek. „Mivel segíti az agrártárca az uborkatermelőket? Várom megtisztelő válaszát .

Kapuvár, 2004. december 17.

Tisztelettel :

Ivani Ferenc
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